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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elfuserált Digitális Stratégia?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar kormány 2016-ban fogadta el a Digitális Jólét Program Stratégiáját, és ennek keretében a
Digitális Oktatási Stratégiát (DOS). Most, amikor a koronavírus járvány miatt égető szükség lett
volna  a  digitalizált  oktatási  anyagok  rendszer  szintű  gyakorlati  alkalmazására  sajnálattal
tapasztaltuk,  hogy a magyar diákok és tanáraik kellő felkészítés híján nehezen jutottak hozzá a
korszerű és jó minőségű digitális tananyagokhoz még ott is, ahol a digitális hozzáférés biztosított, és
a szükséges eszközökből sincs hiány.

Arról sajnos nincs kellő információnk, hogy a Stratégiában foglaltakból valójában mennyi valósult
meg.  Azonban a szeptemberben bevezetendő új  NAT-ban Önök 426 alkalommal szerepeltetik  a
digitális  szót.  A  NAT  -  túllépve  a  korábbi  informatika  tantárgyon  -  a  tanulási  környezet
kialakításánál minden tantárgy esetében ösztönzi, hogy a tanulók használhassanak iskolai vagy saját
digitális eszközt és legyen elérhető az internet.

Kérdezem ezért Miniszter Úrtól:

Hol találhatók azok az érdemi tájékoztatások, amelyek a stratégia eddigi, időarányos végrehajtását
összegzik? 

Hogyan alakult az elmúlt négy évben az internettel ellátatlan területek csatlakoztatása az országos
digitális hálóhoz, miközben a szolgáltatói terület folyamatosan szélesedett, és a szolgáltatói kör is
bővült. 

Hogyan, és milyen arányban biztosította a kormány az erre a célra alkalmas eszközök hiányának
csökkentését, különösen azokon a területeken, ahol a lakosságnak nem áll módjában saját erőből
ezeket beszerezni? 



Az Európai Unió mekkora összeget biztosított a Stratégia megvalósítására? 

Milyen  formában  osztották  szét  ezt  a  pénzt,  és  a  Stratégia  mely  elemeire  költötték  ezeket  az
összegeket? 

Várom Miniszter Úr részletes válaszát.
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